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Naam vraagsteller : Dhr. E. Hooghiemstra (CU) 

Portefeuillehouder : Dhr. H. Bruining 

Ambtenaar : Dhr. J. Doevendans 
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Underwerp 

Gevolgen problemen brug Kootstertille 

 

Op 9 februari 2022 heeft de CU-fractie vragen gesteld over: Gevolgen problemen brug 

Kootstertille.  Hieronder vindt u de vragen en de reactie van het college:  

 

Ynlieding 

Vandaag lazen we in de LC dat als gevolg van de bereikbaarheidsproblemen door de slechte staat 

van de brug in Kootstertille, Haitsma Beton nu overweegt om te vertrekken uit Kootstertille.  

 

De ChristenUnie Achtkarspelen heeft daarom de volgende vragen aan het college:  

 

1. Heeft het college in een eerder stadium al vernomen dat Haitsma Beton overweegt te 

vertrekken uit Kootstertille? 

 

Zo ja; 

 

2. Welke oplossingen zijn uit eerdere gesprekken met de getroffen bedrijven naar voren 

gekomen en wat is daar vanuit het ministerie, de provincie en gemeente mee gedaan? 

 

Zo nee; 

 

3. Is het college bereid om nogmaals het gesprek aan te gaan met Haitsma Beton en mogelijk 

ook andere bedrijven rondom de brug om naar oplossingen te zoeken? 

 

4. Uit eerdere informatie blijkt dat de brug in ieder geval tot 2025 aan de normen zou voldoen 

maar aan het einde van de technische levensduur is. Vervanging is eerder al uitgesteld en 

staat niet eerder dan 2027 op de planning. Is hier inmiddels al meer over bekend en wat kan 

het college nog meer doen om deze vervanging naar voren te halen?                                

 

 

Link naar artikel LC: Haitsma dreigt met vertrek uit Kootstertille: onzekerheid over toekomst brug 

bij dorp te groot - Leeuwarder Courant (lc.nl) 

 

 

Reaksje kolleezje 

1. Ja, vanaf het begin toen bleek dat er problemen waren met het transport over de brug van 

Kootstertille heeft Haitsma Beton haar zorgen geuit en aangegeven dat de problematiek 

rondom brug meespeelt in beslissingen omtrent investeringen in het bedrijf. 

https://lc.nl/friesland/Haitsma-dreigt-met-vertrek-uit-Kootstertille-onzekerheid-over-toekomst-brug-bij-dorp-te-groot-27465666.html
https://lc.nl/friesland/Haitsma-dreigt-met-vertrek-uit-Kootstertille-onzekerheid-over-toekomst-brug-bij-dorp-te-groot-27465666.html
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2. Haitsma Beton heeft aangegeven te kunnen helpen met oplossingen rondom tijdelijke 

versteviging van de brug. Rijkswaterstaat en Provincie zijn in gesprek gegaan met Haitsma om 

deze mogelijke oplossingen te bespreken en nemen de uitkomsten van deze gesprekken mee in 

hun beslissing omtrent de (tijdelijke) oplossing van de problematiek rondom de brug. 

Daarnaast heeft het college een actieve rol gespeeld in de oplossing rondom het transport van 

Haitsma Beton en zijn er contacten gelegd met Vermilion om een tijdelijke parkeerterrein voor 

het vrachtverkeer van Combex/Haitsma Beton te realiseren. 

3. Ja, het college is continue in gesprek met Haitsma Beton en de omliggende bedrijven. Tevens 

zijn er overleggen met Rijkswaterstaat, de Provincie en kamerleden. 

4. Wethouder de Haan en wethouder Bruining hebben op 31 januari 2022 een gesprek gehad met 

Rijkswaterstaat. Hierbij is gesproken over de middellange en lange termijn. Medio april 

verwacht Rijkswaterstaat de resultaten van het onderzoek naar de middellange termijn van de 

brug te hebben. Het door Haitsma Beton aangeboden alternatief wordt meegenomen in het 

onderzoek. 
 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Achtkarspelen, 

 

secretaris, 

 

dhr. mr. M.P. de Jong 

 

burgemeester, 

 

dhr. mr. O.F. Brouwer 

 


